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Som alle sikkert har forstått så har vi nå gått inn i en anleggsfase på hytteområdet vi 
tidligere ikke har sett maken til. Dette byr på visse utfordringer i denne perioden både 
når det gjelder sikkerhet og framkommelighet. 
 
Vi ber innstendig foreldre om å passe barna både med hensyn til maskiner og grøfter. 
Det vil også i perioder bli stengte veier. 
 
Det blir anleggs stopp i perioden 15/6 til 15/8 så selve sommeren vil bli «normal». 
 
LA OSS UNNGÅ SKADER OG ULYKKER. VÆR OPPMERKSOM OG PASS PÅ DINE 
KJÆRE. Risikoen er selvsagt ikke stor, men ETT uhell er ETT for mye. 
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Rognsfjorden Hytte – og Båteierforening 

Leder:          
 

      
 
Nestleder             

           
     
Sekretær:         

              
 
Kasserer:         
                        

Anders Aasen 
             Skien 

         Tlf.: 35 52 95 15, mob: 481 22 722 
         e-mail: anders.aasen@bdo.no 
 
 

Styremedlemmer:  
      
 
 
 
 
 
      

 
    

 

Varamedlemmer.:   
             Carl Erik Nordberg, mob. 953 64 039 
  
    Anneli Berg, mob. 928 11 129 
    berann@online.no 
                                  
Vannverket:  
        Thunes / Rognstranda Vest: 
            Rune Andersen           tlf. 906 07 242 
            Jan Arne Eriksrød               tlf. 976 86 240 
      
        Pumpehus / Campingen / Rognstranda Øst: 
            Knut Aas   tlf. 906 70 726 
            Geir Meier Thorsen  tlf. 908 23 177 
 
         Ormevika: 
            Hallvard Hegna  tlf. 35 56 78 60 
            Einar Bruserud           tlf 957 57 013 
     
Bryggesjef / styremedlem:     
             

  
 
 
VA Prosjektgruppe / post@ruva.no 
     Prosjektleder   Vidar Myrland, mob. 908 62 030 
     Byggeleder  Morten Myrland,  mob. 905 41 599 
 
 

Værstasjon & Webcam 
Børre Gulliksen,  
e-mail: borre.gulliksen@ebnett.no 

 

Nettsidene 
Ingar Onsager, rognstranda@rognstranda.com 

 

 
Rognebladet:   
 Terje M. Hermansen, red. 
 e-mail:  t-herman@online.no          
 Tlf.: 35 50 13 58 (p) / 909 50 756 mob. 

 

Foreningens Internett adresse:  rognstranda.no 

Redaktørens Hjørne  
Vinteren har bitt seg godt fast på Rognstranda i år med is og glatte på hele området. 
På tross av risikofaktoren ved å bevege seg rundt der ute har jeg vært noen turer på 
stranda i vinter og sist gang jeg var der, søndag 10.3., fikk jeg se noe jeg aldri har sett 
før. Jeg sto på «kafe-stranda»  og plutselig så jeg en svart skalp dukke opp mellom  
moloen og England. Jeg trodde først det var en som dreiv og dykket, men etter hvert 
gikk det opp for meg at det var en SEL! Den dukket opp igjen, slo så det sprutet med loffene og dro 
seg ut mot steinmoloen ved Fleskeberget. Utrolig moro å se. Ikke så rart kanskje, skjæra ute i fjorden  

kalles jo «selskjæra» eller «sælskjæra» ( med tjukk L).                                 God Påske og selsafari! 

Ketil Berge 
Oslo 
 tlf .: 22 18 27 56, mob 90565 013 
 e-mail: ketil.berge @ dnbnor.no 

hytte: Varpet 

 

Karin Bekkeli  
Porsgrunn 
mob.: 481 09 431 

e-mail: kbekkel@online.no 

Erik Svenni 
mobil: 915 12 975 
e-mail: erik.svenni@kruse-smith.no 

Jorunn Eiris Johansen 
Porsgrunn 
mobil:  95 86 49 99 
e-mail: 
jorunn.eiris.johansen@ineos.com 
                        

Morten Myrland 
Skien 
Mob.: 918 36 213 
e-mail: morten.myrland@vegvesen.no 
 

Ragnar Georg Stokke 
Porsgrunn 
Mob. 908 40 569 
e-mail: Ragnar.Georg.Stokke@yara.com 
hytte: Varpet, C145 

bilde 
kommer 
i neste nr. 
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VA Prosjektet er i gang  
 

Tidenes største prosjekt i foreningens regi har nå startet og vil utgjøre et gigantisk miljø- og 

komfort løft på Rognstranda. For de fleste hyttene vi dette bety farvel til «forhistorisk» 

håndtering av gråvann og toalett avfall og muliggjøre at man faktisk kan ta seg en dusj i ny og 

ne når en føler behov for det. 

 
Bilder og tekst:  Jan Vidar Myrland 

 
ØPD (entreprenør i Bamble) har 
nå startet utbyggingen av Vann 
og Avløpsanlegget for RUVA. 
Etter planen vil utbyggingen 
starte fra området nærmest 
campingen våren 2013 og 
avsluttes i Ormevika våren 
2015. Det er avtalt følgende 
ferdigstillelse: 
 
• 20 hytter 15. juni 2013 
• 20 Hytter 1. november 2013 
• 40 Hytter 1. april 2014 
• 20 Hytter15.juni 2014 
• 20 Hytter 1. november 2014 
• 25 hytter 1. april 2015 
•  25 Hytter15.juni2015 

 
Det er ikke mulig nå å kunne si noe om når den enkelte hytten får VA. Vi vil kontakte den enkelte 

hytteeier når det nærmer seg at ledningene inn til hytta skal legges. Det blir da avtalt en egen 

befaring med ØPD og hytteeieren der alle praktiske forhold blir avklart. 

Det vil pågå arbeider hele året 

med unntak av perioden 15.6 – 

15.8. Vi må påregne at enkelte 

veger/stier blir stengt i enkelte 

perioder under arbeidet. Vi 

håper på forståelse for dette. 

Entreprenøren skal dekke over 

alle ledningene og sette 

vegene tilbake i den stand de 

var før arbeidet startet.  

Entreprenøren skal sørge for at 
alle har vann enten gjennom 
det gamle ledningsnettet eller 
det nye hele den perioden vi 
har vært vant til å ha vann.  
 Et anleggsområde ser sjeldent pent ut under selve anleggstiden, men så blir 

det så mye bedre når det hele er over. 
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Når entreprenøren graver grøfter vil det være korte perioder der vannet blir stengt. Dette fordi 
gamle ledninger kanskje må legges om. Vi må nok regne med noen midlertidige ulemper her også. 
Som dere ser av bildene har arbeidet startet med rydding av en del trær og kratt i den første hoved 
traseen som bygges nå i våres.  
 
På RUVA sin hjemmeside (http://www.ruva.no), PRESENTASJONER FRA 

INFORMASJONSMØTET   ligger det blant annet kart som viser hovedtraseer for VA og 
planlagt ledninger inn til hytta.  
 
Det blir nå først lagt hovedledninger (vann og kloakk) fra en kommunal kum ved krysset der en 
kjører inn til campingen (i nærheten av aviskassa), opp bakken ved søppelkassene og inn myra, 
fram til krysset ovenfor asfaltbakken. Deretter graves det opp til pumpehuset vårt. Grøfta som 
graves/sprenges er ca 1,6m dyp og ledningene blir lagt frostfrie. Dette arbeidet er trolig ferdig 
tidlig i mars. 
 
Vi vil trolig før påske (litt væravhengig) ta kontakt med de hytteeierne som får VA før ferien. 
Dette dreier seg om ca 20 hytter. 
  
Vi vil legge ut informasjon på RUVA sin hjemmeside http://www.ruva.no så snart vi har mere 
informasjon. Dere kan også sende oss en mail på post@ruva.no så vil vi svare så godt vi kan. Vi 
skal også så snart som mulig opplyse om hvilket telefonnummer vi blir å treffe på. 
Morten Myrland og Jan Vidar Myrland (begge har hytte på Rognstranda) vil fungere som 
byggeledere for RUVA. 
 

Se side 8 og 9. Der har vi lagt ved «Endringer i søknader for våtrom 1.1.2012» og 

«Redusert byråkrati ved ombygging av våtrom». 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

KOMMUNIKASJON MED RUVA 

 

Vi har etablert nye mobilnr som vi ønsker at hytteeierne skal benytte dersom 
det er behov for å ta kontakt med RUVA tilknyttet VA. 
Vi ønsker ikke at RUVA eller ØPD skal  bruke våre private jobbnr.  
 
Følgende nr. skal benyttes: 
RUVA tlf. 90862030 / 90541599 
E-post: post@ruva.no 
   
RUVA oppfordrer til bruk av E-post i den grad det er mulig. 
 

Jan Vidar/Morten  

TILLEGGSTJENESTER 

 

Det blir muligheter for tilleggstjenester fra entreprenøren (ØPD). Dere trenger ikke  

ta kontakt med RUVA på forhånd da entreprenøren tar kontakt med de enkelte hytter  

etter som anlegget går framover og befaring finner sted.  

 

RUVA 
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Foto:  Erik Svenni 

 

Rapport fra bryggesjefen 
 

Bryggesjef Erik Svenni jobber hardt og seriøst med å bedre brygga og sammen med Gunnar 

W. Sørlie ser på muligheten med å få etablert en molo. Her er en statusrapport fra 

bryggesjefen. 
 

 
Av: Erik Svenni, bryggesjef 
 

 
Det har vært mye arbeid rundt flytebryggen de siste åra. Både ødelagte ute 
riggere/fundament på land og landgang. Rognsfjordens røffe sjø er ingen 
spøk. Dette koster oss mye penger som igjen fører til mindre midler til 
reparasjoner oppgraderinger osv. 
 
Det er ikke tvil om at dagens løsning både er kostbar, tidkrevende og ikke 
minst tærer på utstyret vårt. Alt demontering/montering/slep osv gjør at 
kvaliteten på brygga blir dårligere for hvert år. 
 
Under demonteringen av brygga i høst 2012 ble samtlige sjakler og kjettinger gått over slik at 
alt under vann skal være oppdatert og sjekket ut. Vi fikk også laget en DVD som viser alle 
tilknytningspunkter på bunn. 
 
Dermed går vi 2013 sesongen i møte uten ting som må utbedres. 
 

Jeg arbeider med andre entreprenører 
og muligheter for vinterlagring som 
jeg håper skal bli rimeligere for oss 
enn den vi har i dag. Løsningen med å 
frakte brygga bort kommer vi nok ikke 
utenom inntil vi har en annen løsning 
(eventuell molo) på plass. 
 
Bryggene vil bli satt ut 1-10 mai. Det 
vil si en dugnad er nært forestående. 
Det kommer egen innkalling på mail 
om dugnaden.  
 
Det vil bli satt ned en prosjektgruppe                                

.                                                 som skal jobbe videre med en            .                    

.                                                 fremtidig molo. Gunnar West Sørlie 

har tatt på seg  ansvaret og skal lede denne gruppen. 
 
En slik gruppe bør være 3-4 mann som kan jobbe tett mot kommune og andre instanser for 
godkjenninger etc. Noe arbeid er allerede lagt ned men denne saken bør prioriteres høyt 
fremover. 
 
Er det noen som ønsker å være med i denne prosjektgruppa kan de kontakte Gunnar på 
95240149 eller sende en mail til bryggesjefen. 
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Fotograf:  Mary Hermansen 

 
Bildet er fra ca. 1956 og viser første «hytta» som 
foreldrene til redaktøren satt opp. 

På bildet: Terje og Rolf Hermansen 

T.K Gardåsen 

 

Hyttene på Rognstranda blir forskningsobjekt 
 

Førstekonservator NMF ved Telemark Museum, Tor Kjetil Gardåsen, er i gang med et 

forsknings prosjekt for Langesund kommune der hyttene på Rognstranda står i fokus.  
 

 
Av: T.K. Gardåsen / T.M.Hermansen 
 

Har du bilder av en hytte satt 
opp av Moskvitch kasser eller 
andre morsomme bilder eller 
gode historier fra 
Rognstranda? 
I så fall er konservator Tor K. 
Gardåsen ved Telemark 

Museum interessert. Hyttelivet langs 
bamblekysten skal være ett av temaene i en 
jubileumsbok som Bamble kommune skal 
utgi i 2014 i forbindelse med markeingen av 
at Bamble er 50 år som storkommmune. 
Hytte- og ferielivet har vært en viktig del av 
Bamble gjennom disse årene.  
 
Hyttelivet på Rognstranda begynte i det små. 
Eldre hytteeiere forteller om den gang de tok toget til Brevik og ferga over Breviksstrømmen 
og deretter gikk, syklet eller busset ut til Rognstranda. Hyttene var til å begynne med enkle 
med køyesenger, kjøkkenbenk med primus og pram nede ved stranda. Hyttene måtte bygges 
rimeligst mulig, og materialer fikk man fra gamle låver som skulle rives eller på sagbruk og 
trelasttomter. Oppfinnsomheten var stor. Siden den gang har hyttelivet utviklet seg, og 
hyttene har økt både i størrelse og standard. Hyttelivet gjenspeiler mange sider ved 

samfunnsutviklingen etter 
krigen. 
 
Gardåsen vil gjerne ha med litt 
fra Rognstranda ettersom dette 
er ett av de gamle 
hytteområdene på Bamlekysten 
så hvis noen tror de har noe å 
bidra med, kan de kontakte ham 
på Telemark Museum i Skien 
eller si fra til Terje Hermansen i 
hytteeierforeningen (red. av 
Rognebladet). 
Mobil til Gardåsen:  938 36 389 

 

Selvbygging var vel en selvfølge på Rognstranda på 50-tallet. De fleste bygde hytta si selv og brukte 

den tida det måtte ta. Her er hytta vår (red.) under oppføring i 1957 med den stolte byggmester og 

hytteeier i stigen, Rolf Hermansen. 
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Her er gropa for søppel -

kummene skutt ut og 3 av 4 

betong kummer er plassert. 

 

 

Bilder og tekst v/ red 

 
Alle som har kjørt inn til Rognstranda på ettervinteren har sett at det skjer noe der 
de gamle søppel containerne har stått. Dette er ikke et prosjekt satt i gang av 
hytteforeningen, men her har kommunen selv tatt et initiativ. 
 
Rognebladet tok kontakt med Tor Arne Lundquist i Bamble kommune for å få litt 
informasjon om det nye anlegget. Lundquist kunne fortelle at planen var å ha anlegget 
klart til Påske, men det klarer de neppe. (redaktørens kommentar: Her kan nok 
værforholdene spille inn.) 

 
Denne søppel løsningen har det vært snakk om en 
stund og grunnen til at den ble realisert nå var 
oppstart av VA prosjektet.  
 
Det er satt ned 4 stk. betongkummer med en vekt på   
8 tonn hver. Ned i betongkummene blir det så satt 
ned 5 m3 stålcontainere. Ved tømming blir disse 
stålcontainerne løftet opp over et lastbil plan, bunnen 
i containeren åpnes og søpla faller ut. 

 
Over bakken 
Over bakken vil det kun stikke opp en «tut» fra hver 
container hvor søppelet kan dumpes og falle ned i den 
nedgravde containeren. Området rundt blir asfaltert. 

 
Hvem skal bruke dette anlegget? 
Dette anlegget vil erstatte 22 nåværende dunker og noen vil kanskje kunne oppfatte dette 
som en ulempe ved at de får en noe lenger vei å gå med søpla. Vi må imidlertid huske på 
at dette gir penere omgivelser på «dropp stedet» som i dag «flyter» med plast containere. 
Lundquist mente også at lukt vil bli redusert.  Når anlegget er klart til bruk vil også 
containerne oppe ved «betalingskiosken» og alle containerne langs veien / parkeringen 
fra Lillestranda mot Varpet (pumpehuset) bli fjernet. 
 
Sortering 
Det blir sortering av søppel, men ikke mer enn 
i dag: 
1 container til glass og metall 
1 container til papp og papir 
2 containere til restavfall 
 
Sikring 
Styret har ytret (i styremøte) bekymring om 
risikoen for at små barn kunne falle ned i en 
container. Lundquist berolige med at et relativt 
avansert låsesystem vil bli montert. Kommunen 
vil dele ut en magnetbrikke til  
hver hytte og denne brikken må brukes for å 
kunne få droppet søppel.  

Ny søppelhåndtering 

Her er alle 4 beholderne kommet på plass 

og gropa fylt igjen. 
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Våtrom: Publisert 5. desember 2011

Endringer i søknadsplikten for våtrom 1.1.2012 

Fra 1. januar 2012 er det ikke nødvendig å søke kommunen om å bygge nytt bad eller pusse opp bad i enebolig eller hytte. Dersom 

arbeidene er innenfor egen bruksenhet er det heller ikke søknadsplikt for bad i tomannsboliger, rekkehus eller blokker.
Når byggearbeider i våtrom ikke lenger er søknadspliktige, er eier ansvarlig for at våtrommet tilfredsstiller forskriftskravene. Foretak som utfører byggearbeidene vil ha et 

privatrettslig ansvar for sitt arbeid, men vil ikke være ansvarlig overfor bygningsmyndighetene i kommunen.

- I blokker kan det være nødvendig å hente inn kvalifiserte fagfolk til å vurdere om arbeidene vil være innenfor en bruksenhet (ikke bryter branncelle), for eksempel ved skifte av 

sluk. Vi anbefaler generelt at man alltid benytter kvalifiserte fagfolk ved rehabilitering av bad, sier avdelingsdirektør Øivind Rooth i Statens bygningstekniske etat (BE).

Arbeider som ikke er søknadspliktige

Fra 1.1.2012 er følgende byggearbeider ikke lenger søknadspliktige:

• Fullstendig ombygging av våtrom i eksisterende bygg innenfor en bruksenhet.

• Bygging av nytt våtrom i eksisterende bygg innenfor en bruksenhet.

• Bygging av våtrom i nytt tilbygg hvor verken samlet bruksareal eller bebygd areal for tilbygget er over 50 m2 og hvor tilbygget ikke skal brukes som selvstendig bruksenhet.

• Ombygging og nybygging av flere våtrom i forskjellige bruksenheter (f. eks. i blokker) så lenge arbeidene ikke berører skille mellom bruksenhetene (at brannskillene ikke 

brytes).

Brannskille anses som brutt når konstruksjonens brannmotstand blir mindre enn minimumskravene i byggteknisk forskrift. Eksempler på arbeider som normalt ikke bryter 

brannskille er:

• Fliser, panel og annen kledning som er lagt på en vegg i tillegg til gipsplater o.l.

• Flis, støp og varmekabler som er lagt oppå et betongdekke

• Skifte av sluk i betongdekke med innstøpt avløpsrør

Skifte av sluk i etasjeskiller av tre mellom boenheter/brannceller vil i de aller fleste tilfelle medføre at brannskillet brytes

Arbeider som fortsatt er søknadspliktige 

Bygging av våtrom i nybygg følger søknadsplikten for nybygg og inngår i søknadsplikten med krav om ansvarlige foretak for nybygget. Våtrom i nytt tilbygg over 50 m2 følger også 

søknadsplikten med krav til ansvarlige foretak. For egen bolig eller fritidseiendom gjelder selvbyggerbestemmelsene.

Se pressemelding fra Kommunal- og regionaldepartementet

Side 1 av 1Endringer i søknadsplikten for våtrom 1.1.2012 - Direktoratet for byggkvalitet

14.03.2013http://dibk.no/no/Tema/Soknader/Nyheter-soknader/Endringer-i-soknadsplikten-for-v...



Du er her: regjeringen.no / Kommunal- og regionaldepart... / Pressesenter / Pressemeldinger / Redusert byråkrati 
ved ombygging av våtrom

Pressemelding, 02.12.2011

Redusert byråkrati ved ombygging av våtrom

- Frå 1. januar blir det enklare å byggje om våtrom. Viss ombygginga ikkje råkar naboen sin eigedom, 
treng ein ikkje søkje kommunen, seier statsråd Liv Signe Navarsete.

Frå sommaren 2010 blei det søkjeplikt til kommunen når ein skulle byggje eller byggje om våtrom. Søkjeplikta 
førte til eit omfattande byråkrati i mange kommunar. I nokre tilfelle har kommunane kravd fire-fem 
godkjenningar for eit vanleg våtromsarbeid. No blir det endring i byggjeforskriftene.

- Fukt utgjer ein vesentleg del av skadane på bygg. På den andre sida har det blitt for mykje byråkrati knytt til å 
søkje om byggjeløyve. Vi fjernar plikta til å søkje for å gjere det enklare for folk. Men byggjekrava om kvalitet 
gjeld sjølvsagt framleis, seier Navarsete.  

Når plikta til å søkje fell bort, må eigaren sjølv ta eit privatrettsleg ansvar for arbeidet. Han må sjølv sikre 
kvaliteten gjennom kontraktar. Føretaka får ikkje sjølvstendig ansvar overfor kommunen. Eigaren kan ikkje be 
kommunen om ha tilsyn med føretaka, og ein kan ikkje lengre få ferdigattest for arbeidet. 

Dei nye reglane gjeld berre når ein ikkje bryt brannskiljet. Ein må framleis søkje viss ein fysisk må gå gjennom 
vegg, golv eller tak hos naboen for å plassere nye sluk eller røyr. 

Det blir ikkje plikt til å søkje for nye bad som ligg i tilbygg som er mindre enn 50 kvadratmeter. For heilt nye 
bygg vil det alltid vere søkjeplikt med krav om å nytte ansvarlege føretak. Dette omfattar også våtrom i nye 
bygg.

• Les meir hjå Lovdata

Kommunal- og regionaldepartementet sin pressetelefon: 22 24 25 00

Side 1 av 1Redusert byråkrati ved ombygging av våtrom - regjeringen.no

14.03.2013http://www.regjeringen.no/nb/dep/krd/pressesenter/pressemeldinger/2011/redusert-byr...



Rognsfjorden Hytte- og Båteierforening 
 

Årsmøte 22. juli 2012 Langesund Kino kl 12.00 – 14.00 

Leder av Rognstranda Hytte- og Båteierforening Ketil Berge ønsket velkommen til årsmøtet. 

1. Konstituering av årsmøtet 

• Godkjenning av innkalling og dagsorden: 

• Innkallingen ble godkjent uten kommentarer 

• Dagsorden ble godkjent uten kommentarer 

• Valg av møteleder: 

• Leder av foreningen foreslo Jan Vidar Myrland som møteleder. Det ble 

enstemmig vedtatt 

• Valg av to representanter til underskrive protokollen: 

• Styret foreslo Thorvald Hillestad og Geir Thorsen 

Forslaget ble enstemmig vedtatt 

• Antall tilstede: 

• Det var fremmøtt 90 medlemmer med stemmerett samt 2 medlemmer 

representert med fullmakt 

2. Årsberetning 

• Årsberetningen ble lest opp av sekretær Børre Gulliksen: 

• Årsberetningen ble godkjent med ingen kommentarer 

3. Regnskap 

• Regnskapet ble fremlagt og gjennomgått av kasserer Anders Aasen. Kostnader for VA 

prosjektet vil fra høsten 2012 bli belastet RUVA selskapet som står for utbyggingen av ny 

VA løsning. 

Det ble fremsatt følgende spørsmål: 

• Har alle medlemmer i foreningen betalt medlemskontingent og vannavgift for 

2011?  

Kasserer bekreftet innbetaling og presiserte at noen av medlemmene har eget vann 

og av den grunn ikke betalt vannavgift. 

4. Innkommende forslag 

 

Styret har fremsatt følgende forslag: 

• Styret foreslår at det inngås en avtale om brøyting av vei og parkering i forkant av jul, 

vinter og påskeferie dersom det er nødvendig. Styret får fullmakt til å inngå en slik 

avtale. 

Spørsmål og kommentarer fra medlemmer: 

• Hva er kostnadene ved brøyting? 
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Rognsfjorden Hytte- og Båteierforening 
 

• Ønsker at pengene for brøyting benyttes til veivedlikehold i stede. 

• Spørsmål om hvilke veier som skal brøytes. 

• Vi må ha tiltro til at styret gjør de rette vurderinger angående kostnader 

• Hvor mange ønsker at det brøytes? 

• Veien inn til Rognstranda er kommunal og burde brytes av kommunen 

• Vil ikke brøyting øke faren for innbrudd? 

Styrets svar på spørsmål: 

Styret har sent ut en forespørsel på pris for brøyting. Styret forventer at 

kostnader for 3 brøytinger i året vil ligge under kr 10.000,-. Veiene som er 

planlagt brøytet er veien ned til Ormvika, parkering ved Thunes, og veien inn ved 

Rognstranda og opp til parkeringsområdet.  

Styret viste til den uformelle spørreundersøkelsen på forumet angående bruken 

av hytta på vinterstid. Den viser at det er 19 stk som bruker hytta mer en 5 

ganger, 17 stk som bruker hytta mindre enn 5 ganger, 12 stk bruker hytta kun i 

påsken, mens 31 stk ikke bruker hytta på vinteren. 

Ormvika veien og veien inn til Rognstranda er låst med bom, slik at dette vil 

bidra til å holde ubudne gjester borte. 

Vedtak : Forslaget til styret ble vedtatt mot 16 stemmer. 

• Styret foreslår at båtforeningen skal ha anledning til å kreve inn kr 500,- av 

medlemmer med båtplass på brygga som ikke møter på dugnad. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

• Kostnader i forbindelse med forsikring, vedlikehold, borttauing og utsetting av 

brygga viser at det er behov for å øke kontingenten for båtplass til kr 4000,- fra og 

med sesongen 2013. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 Innkommende forslag fra medlemmer: 

• Forslag fremsatt av Heidi Christiansen om utbedring/utgraving/sprenging og legging 

av avløpsrør i forbindelse med vei ned til Ormvika. 

Følgende momenter kom frem på møtet: 

o Utbedring av veien bør sees i sammenheng med utbygging av SVEA område. 

o Hytteforeningen bør ta ansvar for veien fra krysset og ned til Ormvika, 

stranda samt stikkvei ned til parkering øst for Ormvika veien. 

o Det forventes en del graving ifbm. legging av rør for ny VA løsning. Påkosting 

av veien må sees i sammenheng med dette. 
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•  

Vedtak: Styret samt en representant fra Ormvika tar kontakt med utbyggere av SVEA 

området og avklarer ansvar for utbedring av veien ned til krysset i Ormvika. 

Videre utbedringer av veinettet må sees i sammenheng med VA utbyggingen. 

5. Fastsettelse av årskontingent for neste år 

Styrets forslag: 

Syrets forslag er å beholde kontingenten uendret for medlemskap og vannavgift. Båtplass 

avgiften blir øket iht. godkjent forslag på årsmøtet. 

• Medlemskontingent Hytteforeningen kr 300,- pr år 

• Vann til vegg kr 400,- pr år 

• Båtplass avgift kr 4000.- pr år 

Vedtak: Styrets forslag til kontingent ble vedtatt. 

6. Budsjett for 2013 

Kasserer orienterte om budsjettet for 2013. Ingen vesentlige endringer fra tidligere år. 

7. Valg 

 

Valgkomiteen ved Torvald Hillestad la frem følgende forsalg: 

• Leder  : Ketil Berge, gjenvalgt for 1 år 

• Nestleder : Ragnar Georg Stokke, gjenvalgt for 1 år 

• Sekretær : Morten Myrland, velges for 2 år 

• Kasserer : Anders Aasen, gjenvalg for 1 år. 

• Styremedlem : Karin Bekkeli, velges for 2 år 

• Styremedlem : Jorunn Eiris Johansen, gjenvalgt for 1 år 

• Varamedlem : Carl Erik Nordberg, velges for 2 år 

• Varamedlem : Anneli Berg, velges for 2 år 

• Bryggesjef : Eirik Svenni, gjenvalgt for 1 år 

Det var ingen andre forslag fra årsmøtet til kandidater til styret. 

Vedtak: Valgkomiteens forslag ble vedtatt ved akklamasjon. 

8. Styrets forslag til valgkomitè 

 

Styret har følgende forslag til valgkomitè: 

• Thomas Kvarnes 

• Lena Hammer 

• Geir Møller 
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Vedtak: Valgkomiteens forslag ble vedtatt ved akklamasjon. 

Årsmøtet ble avsluttet kl 13.00 

Børre Gulliksen (ref) 

 

Medlemsmøte 22. juli etter årsmøtet i Langesund Kino 

 

Medlemsmøtet ble åpnet med et innlegg fra bredbåndsleverandøren på Rognsstranda Direct Connect. 

De informerte om installasjoner de har i området og hva de kan tilby av tjenester. De har et tilbud 

tilpasset for hytter som ligger 60% under normal pris for samme hastighet. Det er etablert 4 

tilgangspunkter i området som burde gi god dekning til alle hyttene som ønsker bredbånd. Prisen ligger 

fra kr 159,- pr. måned. Produktet kan bestilles på http://www.directconnect.no (velg så 5G på hytta) 

Det ble informert fra et medlem at søppeldunker i krysset ved innkjøring camping/hytteområdet står 

plassert veldig langt ut i veien. Dette skaper mange farlige situasjoner. Styret oppfordres til å ta kontakt 

med kommunen og få disse flyttet lenger unna krysset. 

Den nye asfalterte veien inn på hytteområdet kan innby til økt fart. Det oppfordres at alle hytteeiere 

overholder fartsgrensen på 30 km i området. 

Styret informerte om status på ny VA løsning. Det er nå 175 påmeldte og styret oppfordrer de som ikke 

har meldt seg på til å gjøre det før utbyggingen starter. Infratech i samarbeid med styret har nå sent ut 

anbudsinnbydelse til 5-6 potensielle utbygger. Tilbudsfrist er satt til 5. september. 

Det vil i løpet av høsten bli et eget møte for de som har bestilt ny VA løsning hvor det blir presentert et 

mer fast budsjett for kostnader for utbyggingen. 

Børre Gulliksen (ref) 
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